



# PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

**TID:** 2024-06-18, kl.17.30-19.00  
**PLATS:** Cafeterian, Gröna Ridhuset  
Solna Fältrittklubb  
Järvavägen 7  
170 79 Solna  
[www.sfrk.nu](http://www.sfrk.nu)

## **NÄRVARANDE:**

Sara Skullered  
Karin Wennerholm  
Annette Alkebo  
Charlott Brask  
Lena Erneling Albers  
Susanne Darbring  
Carina Andersson  
Agnes Lindström  
Martin Viksten  
Linda Parry (sista 15 min)

## **EJ NÄRVARANDE:**

Nina Cromnier  
Berit Berggren  
Lennart Sandqvist

## **§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE**

Sara Skullered förklarar att mötet öppnat.

## **§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON**

Charlott Brask väljs att jämte ordförande justera protokollet.

## **§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA**

Föredragningslistan godkändes.

## **§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL**

Föregående protokoll samt protokoll från den 15 januari godkänns.

## **§ 5 MÖTE SOLNA SAM 3 JUNI**

### Föreningsmedverkan i Fritidshemmen

Agnes och Sara deltog på medlemsmötet hos Solna SAM där representanter från Solna stads skolförvaltning berättade om projektet Föreningsmedverkan i Fritidshemmen. Det är ett initiativ där alla elever i årskurs 2 i de kommunala fritidshemmen (ca 500 elever) under läsåret 2024/2025 ska kunna pröva en föreningsaktivitet. Alla elever är försäkrade.

Eleverna är uppdelade under 4 perioder under läsåret (100/130/124/156 elever), där de kan delta i föreningsaktiviteter varje tisdag och torsdag mellan kl.15-16.30.

En förening kan välja att delta i ett eller flera tillfällen under en eller flera perioder. För varje tillfälle får föreningen en ersättning på 1000kr. Sista tidpunkt att anmäla sig till period 1 är redan den 12 augusti.

USEK har diskuterat upplägget på sitt sista styrelsemöte. De tycker det låter bra med undantag av tiderna – kl.15 är väldigt tidigt. Oavsett blir det svårt att vara med första perioden, eftersom de inte hunnit få sina scheman till dess. **Eventuell medverkan kommer att diskuteras igen efter sommaren.**



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

### Diskussion kring vallöften - status och uppföljning

Nästa punkt på dagordningen var att diskutera vallöften och dess status. Huvudbudskapet var att styrelsen för Solna SAM inte tycker att politikerna levererar på sina vallöften.

### § 6 DELTAGANDE I PILOTPROJEKT OM FALLKOMPETENS INOM RIDSPORTEN

SFRK har blivit tillfrågade om vi är intresserade att tillsammans med Strömsholm delta i ett pilotprojekt hos Solna Judoklubb om att bygga fallkompetens inom ridsporten.

**Beslut:** Styrelsen är positiv till förslaget och Sara meddelar personen som kontaktat henne angående detta.

### § 7 RIDSKOLAN INFORMERAR

Björn har träffat Förste Slottsträdgårdsmästaren om att rida på fältet efter initiativ av Annette Berglund. Mötet var lyckat och vi har fått tillåtelse att rida på vägen och ängen som vi gjort tidigare. Vi kan dock behöva åtgärda eventuella markskador, så det är viktigt att vi bara rider där då det är torrt och stabilt underlag. Markägaren kommer kontakta oss om man upptäcker skador. Den tidigare häcken är dock inte kvar, dvs det är nu helt öppet mot vägen. Vi behöver därför också beakta säkerheten på ett annat sätt än tidigare.

Enligt ök har Sara kollat med Solna stad om 2 stycken sommarjobbare. Hon tog kontakten, men det har istället blivit beslutat att arbetet kommer att utföras av ordinarie helgpersonal som önskar arbeta extra.

Enligt ök har Björn beställt en container till sista helgen i Juni (helgen efter midsommar) för skräp (dock ej el, olja osv). Som tidigare meddelats kan även klubben slänga skräp i denna, tex. från kafeteriaförrådet.

Det finns flera sjukvårdsskåp runt om på anläggningen, men de skulle behöva fyllas på med bl a plåster. **Beslut:** Sussie pratar med Mona om var man kan köpa rätt plåster.

Ridskolan försöker fortfarande att få tillgång till sopsorteringsmöjligheter, men det är fortsatt svårt att få konkreta svar från sophämningsföretaget.

En ponny har kommit till ridskolan. Den är 12 år och har redan börjat gå med på lektionerna.

Hästarna åker på bete på torsdag dagen före midsommarafton. Veckan efter midsommar tömmer och tvättar man stallet.

REAL-gymnasiet skänker stolar och bord till utbildningssalen/kansliet. De erbjuder även att skänka små låsbara skåp. Björn fick i uppdrag att ta reda på måtten på skåpen samt när möblerna levereras. På mötet diskuterades olika placeringar av skåpen men inga beslut togs.

Sara har pratat med Mona om möjligheten att använda klubbis till ReRide direkt efter terminsstart. Björn bekräftar att detta fungerar för Ridskolan. (ReRide = initiativ från Svenska Ridsportförbundet där medlemmar kan lämna använd utrustning och att andra sedan kan ta om de behöver).

### § 8 HÄSTFIXARDAG 11 AUGUSTI

På mötet gick styrelsen igenom förra årets aktiviteter och ansvarsfördelning samt vad som fungerade bra och vad som kan förbättras. Bra om ansvariga stannar kvar 30 min extra för att säkra att allt skräp är kastat och alla redskap är tillbaka på sin plats samt att man innan den 11 augusti tittar på den aktivitetslista som Sofia tog fram förra året.

**Beslut:** Följande beslutades inför årets Hästfixardag som är söndagen den 11 augusti kl 10-15.

- USEK (Agnes + 1 till) ansvarar för visitering, bad och frisering av hästarna och ponnys (tillsammans med ridskolan).



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

- Sara och Anette ansvarar för smörjning av träs och ryktpåsar.
- Karin ansvarar för förtäring (kaffe, korv etc.) Charlott hjälper till.
- Charlott fotar och ser till att de små barnen hålls sysselsatta när de inte kan hjälpa till i stallet.
- Berit och Sussie har ansvar för städning och yttre skötsel.
- Information om Hästfixardagen läggs ut på FB (Agnes) och på hemsidan (Charlott). Texten från förra året kan användas. Viktigt att påpeka att alla, även vuxna och personer utan hästvana, kan komma och hjälpa till.
- Under dagen används den whiteboard som finns i gröna cafeterian för att lista alla aktiviteter som ska göras under dagen. Den ställs ut på stallbacken så alla kan se vad som behöver göras och vem man ska kontakta.

### § 9 EKONOMI

#### Gräsrotspengar

Vi fick 2 235 kr från Gräsroten/Svenska Spel förra året. Vi har inte använt dem till något specifikt, vilket dock verkar vara ett önskemål från Svenska Spel. Enligt Agnes har dessa pengar tidigare gått till USEK och används till olika aktiviteter och diverse inköp.

**Styrelsen beslutade att i höst bestämma vad pengarna ska användas till.**

### § 10 MEDLEMSREGISTER & LOK-STÖD

Linda håller på att rapportera in alla klubbtävlingar under året. USEK ansvarar för att rapportera in sina aktiviteter.

Linda kommer att sitta med Johanna veckan efter midsommar för att göra klart LOK-rapporteringen för våren.

### § 11 TÄVLINGSKOMMITTÉN

#### Klubbmästerskap hoppning

Klubbmästerskapet i hoppning 2024 gick av stapeln den 2 juni. Grattis till våra nya Klubbmästare:

- Junior: Emily Mir Heidari på Carrie.
- Senior: Ella Bragé på Boulevard.

Stort grattis även till Judit Andersson som vann Vandringpokalen för årets bästa Ritt (stilpris)!

#### Övriga klubbtävlingar

6 juni: Klubbtävling i dressyr i klasserna Lätt D:4, Kvalprogrammet, Lätt C:1.

Tack alla för en fantastisk tävlingsdag med många fina ritter!

### § 12 FASTIGHETSKOMMITTÉEN

#### Flytta ur byggmaterial från USEKs cafeteriaförråd

Vid styrelsemötet i april beslutades att Fastighetskommittén skulle flytta ut det byggmaterial som står i USEKs cafeteria förråd. USEK har nu själva flyttat ut allt material som nu står framför disken i cafeterian. **Sussie ansvarar för att det som ska kastas kommer med i den container som ridskolan beställt.**

#### Städningen i klubbis (Charlott)

Vid styrelsemötet i april beslutades att Charlott skulle ansvara för att vidta åtgärd för att förbättra städningen i klubbis - det kan inte bara vara barnen som står i cafeterian som städar och plockar



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

undan. Det behöver bli tydligare vem som ansvarar för smutsig disk, torka av bord och fylla/tömma diskmaskinen.

Charlott har nu satt upp fina (och ganska roliga) skyltar i köket i klubbis. Agnes hjälpte till att ta bilderna och representanter från USEKs styrelse+hjälpstyrelse städade inför bilderna. **Det konstaterades att det ännu är för tidigt att bedöma om skyltarna har gett önskat resultat eller om fler åtgärder behöver vidtas. Uppföljning sker i höst.**

### Rökförbudsskyltar (Martin & Carina)

Vid styrelsemötet i april beslutades att rökförbudsskyltar skulle sättas upp. Martin har tagit fram en egen design som han visade på mötet. Skylten är jättefin och rolig! **Det beslutades att A4 storlek är bra. Nästa steg är att Carina plaster in skyltarna och att de sedan sätts upp.**

### Asbestsanering (Sussie & Berit)

Tidigare i år konstaterades att det läckte asbest från taket i gamla stallet. Solna stad gjorde punktinsatser genom att kapsla in de specifika sprickorna. Det talades då om att genomföra en fullständig asbestsanering av gamla stallet under sommaren.

En sådan åtgärd verkar inte finnas inplanerad för sommaren (och måste i så fall koordineras med klubben och ridskolan). Solna stad har meddelat att budgeten är slut och för resten av 2024 kommer bara inrapporterade fel att åtgärdas.

### Renovering Gula ridhuset (Sara)

För att helt kunna slutföra förstärkning arbetet av balkarna kommer man behöva ha tillgång till ridhuset under ytterligare 1-2 veckor. Det var initialt planerat under hösten 2023, men sedan framflyttat till sommaren 2024. Trots påstötningar har Solna stad nu inte återkommit om att de fortsatt planerar att åtgärda de sista balkarna under sommaren. Vi förväntar oss därför att detta kommer hända först nästa år.

### Vattenledningarna i gamla stallet

När man öppnar vattenkranen skakar ledningarna vilket kan skada dessa. Tveksamt om/när Solna stad kommer att åtgärda detta. Styrelsen och ridskolan bad därför Lena fråga sin man (Frank) om han kan åtgärda problemet och vad det skulle kosta. En ev. offert lämnas till Sussie för vidare diskussion och beslut i samråd med ridskolan och Solna stad.

### Brandskyddsinspektion

Sussie meddelade att vi fått en skriftlig rapport där Solna stad kommit med ett förslag att öppna en nödutgång från omklädningsrummet i klubbhuset. Nästa steg är att Solna stad tar in offerter.

## § 13 UTBILDNINGSKOMMITTÉN

Inget nytt att rapportera. Återkommer med en plan efter sommaren.

## § 14 USEK

### Klubbmästerskap kapphästhoppning

Käpphästhoppningen den 9 juni organiserades av USEK. Den hade fulla startlistor med fantastiska ekipage som tävlade i olika klasser. Både barn och föräldrar uppskattade tävlingen. Det fanns en clear round-klass och tre andra klasser där vinnaren i 45 cm-klassen tog hem den fina vandringspokalen! Stort grattis till årets Klubbmästare Emma Hultberg som får ha pokalen tills nästa år! Tack till alla som var med!!





## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

Vinnarens mamma har blivit ombedd att kontakta Karin för kvittohantering efter ingraveringen.

### Nyckel till Cafeteria Förrådet

Berit har kopierat nyckeln och gett till klubbmästaren (Martin).

### Brännbollsturnering 14 juni

Trots att många anmälda inte dök upp och det var bristande engagemang från två av de tre ridklubbar som deltog var det i stora drag lyckat. Vi vann överlägset (såklart)! Vi använde också klubbtröjan för första gången, tack för dem.

USEK önskar göra brännbollsturneringen till en tradition och köpa in en vandringspokal. Alla kostnader (både mat och pokal) splittras mellan klubbarna. De andra klubbarna vill helst kunna betala så snart som möjligt, och därför vore det bra om vi kunde få beslut redan på mötet..

**Beslut:** Styrelsen godkände att USEK köper in en vandringspokal.

### Agrias Glädjehoppet 25 augusti

USEK planerar att genomföra Agrias Glädjehoppet söndagen 25/8. Datumet är dock inte spikat med ridskolan ännu, men det borde inte vara några problem eftersom hästarna fortfarande inte hunnit komma igång ordentligt efter sommararbetet. Det är fortsatt inte beslutat om Väsby Ridklubb kommer att bjudas in att delta eller inte.

### Cafeterian

Anmälan till nästa års cafeteria har öppnat. USEK har haft ett cafeteria-möte inför ridlägret och alla verkade nöjda och glada. Alla fakturor är betalda och pengarna räcker (första gången på typ 10 år)!

### Pengar från invigningen

Vid ridhusinvigningen i september förra året fanns ingen prislista på fiket, utan man fick swisha det man ville, och budskapet var att pengarna gick till USEK. USEKs cafeteria-grupp på sexton barn (dvs ridlägergruppen) stod för alla bakverken. USEK fick in 9 490 kronor på invigningsdagen

Under året har också cafeteria-gruppen jobbat på bra, hela fakturan för ridlägret är nu betald, och det finns cirka 8 000 kronor på kontot. USEK spånar nu på olika aktiviteter för hela USEK (inte bara cafeteria-gruppen).

### Inloggningen till LOK-appen

Inloggningen till LOK-appen har strulat. Detta har åtgärdats genom att Sara återställt lösenorden igen. Hon tror dock inte att inloggningen har strulat, utan snarare att personerna inte agerade inom utsatt tid förra gången som lösenorden blev återställda. (Man behöver logga in ett visst antal dagar efter det att lösenordet blivit återställt.)

### Sommaraktiviteter

Finns inga inplanerade.

## § 15 HEMSIDA + KOMMUNIKATION

### Inköp klubbkläder för utlåning – T-shirts

Carina köpte in 28 svarta t-shirts i olika storlekar med tryck på både bröstet och ryggen till ett värde av 6 414kr. Styrelsen konstaterades att de var jättesnygga och många som lånade en T-shirt vill köpa en egen T-shirt!

### Inköp klubbkläder för utlåning – Jackor

Styrelsen diskuterade om vi även ska köpa in klubbjackor för utlåning, till exempel för funktionärer på tävlingar som klubben anordnar. Carina har kollat med två olika leverantörer, vår nuvarande och ridsportförbundets.

**Beslut:** Det beslutades att Agnes skulle ta med frågan till USEK och höra vad de tycker i frågan innan beslut tas.



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

### Information om klubbkläder på hemsidan

Styrelsen diskuterade om vi vill byta eller ha kvar samma leverantör som tidigare

**Beslut:** Vi behåller nuvarande leverantör.

Vi har tidigare fått in önskemål att det ska finnas bilder publicerade på hemsidan där man kan se hur klubbkläderna ser ut med klubbens logotyp. För närvarande finns det endast en länk till Prima4you där man kan se kläderna, men utan klubbens logotyp.

**Beslut:** Carina och Charlott ansvarar för att fota och lägga upp bilder på vår hemsida.

### Hemsidan

Hemsidan har nu blivit flyttad till en ny server, som förhoppningsvis ska göra den mer "buggfri". Detta har bl a gjort att sidan med styrelseprotokollen nu åter syns. Förstasidan för Solna Fältrittklubb (<https://sfrk.nu/om-solna-faltrittklubb/>) har åtgärdats och sidan med alla hästar och ponnyer har blivit uppdaterade.

Trots påtryckningar från Charlott har Smode fortsatt inte bokats in ett möte med Charlott och Sara (vi vill gå igenom avtal samt säkra upp de åtgärder som behöver göras för att säkra att hemsidan fortsätter vara stabil).

## § 16 VAD VILL VI KOMMUNICERA?

Under mötet beslutas att följande ska kommuniceras:

- Information om Hästfixardagen (FB och hemsidan).
- Bilder/information om våra klubbkläder på hemsidan.
- Information om ReRide vecka 33-34 (fb och hemsidan).
- Sommarhälsning från Sara (alt hösthälsning).

Ansvariga är Charlott för hemsidan och Agnes för fb.

## § 17 ÖVRIGA FRÅGOR

### Föreningsbiljetter till Sweden International Horse Show

Det finns åter möjlighet att köpa föreningsbiljetter till SIHS. Den feedback vi fick från 2023 var ju positiv och det inkom även önskemål att vi skulle göra om samma sak vid fler evenemang. Samtidigt konstaterades att det var en hel del jobb att genomföra detta i synnerhet med att administrera alla "bokning" och betalningar.

Priset på Föreningsbiljetterna är även i år 175 kronor/person, och man behöver köpa minst 10 biljetter per evenemang/tillfälle. I år går det att köpa föreningsbiljetter till följande evenemang:

- Torsdag 28 november, kväll kl.18-23: Internationell hoppning, Agria Indoor Eventing m.m.
- Fredag 29 november, förmiddag kl.9.30-13.30: Dressyrinspiration med Öppen träning för ekipagen i Lövsta Top 10 Dressage, Lövsta Fututre Challenge och clinic med Lövsta Stuteri.
- Fredag 29 november, eftermiddag, kl.14.30-18: Internationell hoppning, Arena Youth Tour och världscupfinal i tölt

**Beslut:** Samma upplägg som förra året. Sara skickar ut information och intresseanmälan på FB och hemsidan. Karin hjälper till att följa upp att betalningarna görs.

### Inköp av muggar och tallrikar i porslin till cafeteria

För att tänka på miljön och spara pengar har Martin tagit fram ett förslag om att köpa in porslin till cafeteria (för att ersätta engångsmuggar och engångstallrikar). **Detta diskuteras vidare och beslutas efter sommaren.**



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

### § 18 KOMMANDE MÖTEN

Nästa möte är i augusti. Sara återkommer med dag och tid när hon gått igenom svaren på doodle-länken som hon skickat ut till styrelsen.

### § 19 MÖTET AVSLUTAS

Sara förklarar att mötet är avslutat.

Vid protokollet:

*Lena Erneling Albers*  
Lena Erneling Albers

Justeras:

Ordförande

*Sara Skullered*  
Sara Skullered

Justeringsperson

*Charlott Brask*  
Charlott Brask